
Z Á P I S N I C A 
z 2. zasadnutia 

 
Rady školy pri Materská škola - Óvoda  

Komárovská 58, 821 06 Bratislava 
 
 

Dátum a miesto konania: 13. 02. 2023 o 17.00 h./budova MŠ – Óvoda, Komárovská 58, 
Bratislava 
 
 
 
Program Rady školy: 
 
1. Zahájenie 
2. Privítanie nových členov 
3. Odsúhlasenie podmienok prijímania detí na šk. rok 2023/24 
4. Nové VZN týkajúce sa poplatkov v MŠ 
5. Rozpočet  na rok 2023 
6. Odsúhlasenie Štatútu Rady školy pri MŠ – Óvoda, Komárovská 58, Bratislava 
7. Rôzne (prerokovanie aktuálnych zistení) 
8. Záver  
  

 
 
Prítomní: Monika Škorec, Marek Smutek, Viktória Szolárd, Michal Drábik, Izabella Jégh, 

Zoltán Pék, Silvia Hromadová, Fanni Matúpsová, Júlia Nagyová 
 
 
Verejnosť: Kristián Kevický, Andrea Tomcsíková, Miriam Filáková  
 
 

Predsedníčka Rady školy otvorila druhé zasadnutie Rady školy, kde privítala nových 
členov Rady školy za mestskú časť Bratislava – Podunajské Biskupice sa stal pán Zoltán Pék 
a za rodičov žiakov školy pani Viktória Szolárd a taktiež privítala ostatných zúčastnených 
členov. Rada  školy odsúhlasila neočakávanú prítomnosť hostí na Rade školy. Oboznámila 
ich s programom Rady školy a začali s bodom č. 7 rôzne – prerokovanie aktuálnych zistení. 
Na Rade školy sa zúčastnili pri tomto bode programu aj dvaja rodičia detí navštevujúce MŠ – 
Óvoda, menovite pani Andrea Tomcsíková a pani Miriam Filáková z dôvodu riešenia 
problému, ktorý sa týka rozdelenia detí v MŠ – Óvoda a fyzického napádania detí iným 
dieťaťom v triedach detí navštevujúce MŠ – Óvoda. Pani riaditeľka v úvode povedala, že 
k tejto problematike je realizované Diskusné stretnutie s odborníkmi  dňa 15.02..2023, kde 
majú možnosť prísť a konštruktívne diskutovať všetci rodičia. Zároveň boli pozvaní na toto 
stretnutie aj členovia Rady školy. Ako prvá dostala slovo pani Andrea Tomcsíková, ktorá hneď 
na začiatku diskusie poukázala na pána poslanca Zoltána Péka, že dieťa, ktoré fyzicky 
napáda iné deti v škôlke je jeho rodina a pani riaditeľka si ho z tohto dôvodu aj zastáva. 
Neskôr reagovala aj na pani riaditeľku materskej školy tým, že keď si udrží dieťa, s ktorým sú 
problémy v škôlke, tak dostane možnosť riadiť aj novú škôlku, ktorá sa má postaviť neďaleko 
škôlky Komárovská, kde je v tejto chvíli riaditeľka. Ďalej sa pani Andrea Tomcsíková pýtala, 
že prečo problémové dieťa bolo preradené z triedy motýliky do triedy žabiek, na to pani 
riaditeľka povedala, že z dôvodu, že má diagnózu NKS (narušená komunikačná schopnosť) 
a vyhovuje mu trieda s nízkym počtom detí, čo trieda žabiek spĺňa a zaraďovanie detí do tried 
je výlučne v kompetencií riaditeľky materskej školy a počas školského roka aj so súhlasom 
zákonných zástupcov. Pani riaditeľka materskej školy povedala, že si je vedomá, že dieťa 
s takouto diagnózou by malo mať asistenta, ale žiaľ peniaze v rozpočte na asistentov 
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v minulom kalendárnom roku nemali. Pani Andrea Tomcsíková hovorila, že jej syn je 
spomínaným dieťaťom napádaný, a keď privádza ráno svoje dieťa do škôlky, tak pani učiteľky 
držia na rukách spomínané dieťa, aby náhodou nerobilo zle iným deťom, na to vystúpila pani 
učiteľka Fanni Nagyová Matúsová, že to nie je pravda a každé malé dieťa si niekedy vezmú 
na ruky, lebo sa s nimi „mojkajú“ – potrebujú sa pritúliť. Pani riaditeľka materskej školy 
spomenula v súvislosti aj s tým, že netreba veriť všetko čo povedia deti doma, lebo keby mala 
veriť všetkému čo povie syn pani Andrei Tomcsíkovej v škôlke, tak by mohla volať sociálku. 
Ďalej pani riaditeľka materskej školy povedala, že problémové dieťa sa zlepšilo v správaní 
a dokáže sa ospravedlniť druhému dieťaťu, ďalej je zo strany rodičov spolupráca v 
maximálnej miere. Spolupracujú s logopédom, psychológom, špeciálnym pedagógom aj 
s špeciálnym pedagógom so Strediska včasnej intervencie Sibírka. Pani Miriam Filáková 
následne poukázala na to, že poslala pani riaditeľke materskej školy list, že jej dieťa bolo tiež 
napadnuté spomínaným dieťaťom, na to pani riaditeľka materskej školy reagovala, že pani 
Miriam Filákovej písomne odpovedala. A odpovedala na listy a podnety všetkých rodičov, ktorí 
jej písali nielen v tejto, ale v akejkoľvek veci. Neskôr prišlo aj na tému, že v MŠ – Óvoda je 
veľká fluktuácia učiteľov, že pani Fanni Nagyová Matúsová pracuje každý deň a nemá ani deň 
voľna, lebo ich je málo, pani Fanni Nagyová Matúsová reagovala na to, že to nie je pravda, 
neskôr sa prihlásila o slovo pani učiteľka Silvia Hromadová a povedala k odchodu učiteliek zo 
škôlky, že je to aj z dôvodu správania sa rodičov k nim ako k učiteľom. Niekoľkokrát pri téme 
dieťaťa s NKS zo strany rodičov odznela národnostná otázka: „Prečo dieťa zo slovenskej 
triedy, bolo preradené do maďarskej triedy?“ Pani riaditeľka reagovala slovami, že 
národnostnú otázku riešiť nebude, pretože tiež by to mohlo byť považované za formu 
diskriminácie. A je tiež možné, že spomínané dieťa má tiež predpoklady na daný maďarský 
jazyk a v rodine má maďarsky hovoriacich príbuzných. O slovo sa prihlásil aj zástupca 
starostu pán Kristián Kevický, ktorý skonštatoval, že nedá sa určiť kto má a kto nemá pravdu 
a bolo by dobré všetky podnety, ktoré boli spomenuté zo strany rodičov dotknutých detí, aby 
spísali na papier, podpísali a dali na vedomie úradu - Mestskej časti – Podunajské Biskupice. 

Z dôvodu, že sa v diskusii vyskytli protichodné názory, Rada školy rozhodla, aby 
rodičia, ktorých sa to vyslovene týka spísali všetko na papier, podpísali a dali na vedomie 
zriaďovateľovi, ktorým je  Mestská časť – Podunajské Biskupice. 

 
 
V bode č. 3 riaditeľka školy p. Jana Vargová predložila k odsúhlaseniu podmienky 

prijímania detí do MŠ – Óvoda na školský rok 2023/2024. Vzor žiadosti o prijatie dieťaťa na 
predprimárne vzdelávanie v materskej škole s vyučovacím jazykom slovenským a 
maďarským. Podmienky prijímania a vzor žiadosti o prijatie dieťaťa na predprimárne 
vzdelávanie v MŠ s vyučovacím jazykom slovenským a maďarským sú súčasťou tejto 
zápisnice, v časti prílohy. Následne budú tieto dokumenty zverejnené aj na webovej stránke 
MŠ – Óvoda. 
Pán Kevický, tiež konštatoval, že pozerá rôzne štatistické stránky a údaje týkajúce sa počtov 
detí. Zistil, že možno o rok, rok a pol už nebude treba toľko škôlok a tým pádom ani 
zamestnancov. Že sa budeme musieť uberať smerom starať sa o dôchodcov. Na to pani Jégh 
zareagovala, že táto materská škola je z eurofondov a ešte má pred sebou tri a pol roka. Pán 
Kevický dodal k tomu, tak vrátime eurofondy. Reagovala pani Jégh, nič sa vracať nebude. 

 
 
V bode č. 4 riaditeľka školy zároveň oboznámila členov Rady školy s novým VZN 

týkajúceho sa poplatkov v MŠ – Óvoda, kde sa doterajšia výška mesačného príspevku 
na čiastočnú úhradu nákladov spojených s hmotným zabezpečením v predškolskom zariadení 
z  30 €/na mesiac zvýši na 60 €/na mesiac a stravná jednotka na jeden deň v materskej škole 
z 1,54 €/dieťa/deň zvýši na 2,30 €/dieťa/deň. Výška príspevku na režijné náklady sa zvýši 
z 10 € paušálne za mesiac na 15 € paušálne za mesiac. 
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V bode č. 5 zároveň pani riaditeľka školy oboznámila zúčastnených členov 
z plánovaným rozpočtom na rok 2023, ktorý čaká na odsúhlasenie v nastávajúcom miestom 
zastupiteľstve. Informovala, že momentálne idú školy mestskej časti v rozpočtovom provizóriu. 

 
 
V bode č. 6 predsedníčka Rady školy oboznámila zúčastnených členov o oprave 

a doplnení z novým Štatútom Rady školy a upozornila na čl. 4 zloženie rady školy a čl. 6 
o pravidlách rokovania rady školy o doplnenie bodu č. 10. Po oboznámení bol odsúhlasený 
nový Štatút Rady školy, ktorý bude všetkým členom zaslaný aj mailom a zverejnený aj na 
webovej stránke MŠ – Óvoda. 
 

 
 
 
 
Nižšie v tabuľke sú uvedené aktuálne kontaktné údaje na členov Rady školy: 

 

Meno a priezvisko telefón e-mail 

1. Monika Škorec +421 904 360 647 monika.skorec@gmail.com 

2. Michal Drábik +421 903 666 776 drabikmichal@gmail.com 

3. Izabella Jégh +421 905 707 232 izabella.csemadok@gmail.com 

4. Zoltán Pék +421 903 457 773 pekzoltan68@gmail.com 

5. Silvia Hromadová +421 902 067 799 silvia.hromadova@gmail.com  

6. Fanni Matúpsová +421 940 103 260 fancsamatuss@gmail.com  

7. Júlia Nagyová +421 911 160 194 nagyova.julia@gmail.com 

8. Viktória Szolárd +421 948 303 200 viktoria.szolard@gmail.com 

9. Marek Smutek +421 903 557 770 marek.smutek39@gmail.com 

 

Následne bola schôdza ukončená. 

 

 

Prílohy 

1. Prezenčná listina z druhého zasadnutia Rady školy. 

2. Žiadosť o prijatie dieťaťa na predprimárne vzdelávanie v materskej škole v školskom roku 
2023/2024 (podmienky). 

3. Vzor žiadosti o prijatie dieťaťa na predprimárne vzdelávanie v materskej škole 
s vyučovacím jazykom slovenským a maďarským. 

 

 

 

Zápisnicu vyhotovil/a:       Mgr. Monika Škorec 

predsedníčka rady školy 
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Zápisnicu overil/a:          .................................                               

                                                podpis  

 

 

Bratislava, 16. 02. 2023 

 

 

 

Za zriaďovateľa: ................................       odtlačok pečiatky        .................................

    

                                                                         podpis  

 

 

Bratislava, 16. 02. 2023 


